
Generalforsamling for Grundejerforeningen Venø Bugt den 30. Juni 2018 

 Ejsing den 30.juni 2018 

Referat  

Generalforsamlingen blev afholdt på Handbjerg Marina kl. 11, hvor der efterfølgende var frokost og en 

øl/vand på foreningens vegne. 

38 fremmødte medlemmer plus bestyrelsen 

1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslår Finn Sørensen  - Vedtaget 

Finn Sørensen beretter at indkaldelsen er sket i ordentlig tid ifølge vedtægterne 

 

2. Bestyrelsens beretning 

Formand Britta Jensen beretter om årets gang 

Hjemmesiden er kommet godt i gang og bestyrelsen værdsætter Carsten Kobborgs arbejde med 

denne. 

En del af Vigen er blevet privatiseret og vi har fået 3 nye husstande som medlemmer, som vi byder 

velkommen. Nu er grundejerforeningen oppe på 127 husstande. 

Der er blevet lagt grus på vejene, hvilket vi håber kan give bedre vejforhold. 

Vi havde arbejdsdag den 24. marts 2018 hvor 20 medlemmer mødte op og var klar til tage fat. 

 Drænrør er blevet renset. 

Græsslåning har været en udfordring, vi har været i dialog med entreprenøren flere gange, nu 

mener vi der er styr på det.  Medlemmerne opfordres til at sørge for at klippe bevoksning, så 

græsset kan slå med god kvalitet, samt kontakte bestyrelsen ved uregelmæssigheder. 

Formanden takker for det gode samarbejde i bestyrelsen. 

Beretningen blev godkendt  

Spørgsmål: 

Det støver på vejen, hvad kan der gøres ved det? 

- Det hjælper at sprøjte vejene, bestyrelsen arbejder videre med det. 

- Må der sættes en 20 km skilt op på stikvejene? - Bestyrelsen undersøger. 



 

3. Forelæggelse af revideret regnskab til godkendelse 

Kasserer Andreas Madsen fremlagde regnskabet hvor der er et overskud på 50.555,14,- som blev 

godkendt. 

Indtægter: 1.000,- pr. husstand 

Udgifter som er steget betydeligt: 

 Hjemmeside – Her er beløbet steget, fordi vi i bestyrelsen anerkender webmasterens indsats 

Spørgsmål: - Ingen 

 

4. Forslag fra bestyrelsen, herunder fastlæggelse af kontingent 

Bestyrelsen foreslår 1.000,- i kontingent som blev vedtaget 

 

5. Ingen indkomne forslag fra medlemmerne 

 

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen 

Britta og Kurt er på valg – De blev genvalgt 

Keld Bjerrum ønsker at udtræde af bestyrelsen, derfor skal der vælges én til en 1 årig periode. 

Tina Rosendal fra Strandlyst 76 blev valgt 

 

7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 

Finn Sørensen, Vigen 40 

Carsten Kobborg, Vigen 30 

 

8. Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant 

Revisor: Inge Sørensen, Vigen 40 

Revisorsuppleant: Niels Toft 

 



9. Eventuelt 

Medlemmer påpeger at der mangler at blive slået hæk nogle steder, hvilket bestyrelsen vil tage fat 

på. 

Carsten (webmaster) efterspørger billeder fra området til hjemmesiden, helst uden personer på, af 

hensyn til persondata forordningen. 

Ros til medlemmerne fra bestyrelsen, vores område ser godt ud og det er takket være 

medlemmerne, at det hele køre så fint. 

Årets anerkendelse er ikke blevet til noget, da der ikke er indkommet nogle forslag og bestyrelsen 

vil genoverveje om den skal være aktuel til næste år. 

  

 

 

Britta Jensen  Kurt Nielsen  Andreas Madsen 

Lise Rocatis (referent) 

 

Keld Bjerrum  Lise Kirkeby  


